



## *Styrelsemöte protokoll*

Plats: Geoexpen, Luleå tekniska universitet  
Tid: måndag den 7 april 2014 kl. 12.00

Närvarande:

Harald Börestam, Joel Carlsson, Axel Flodin Vacher, Melinda Winnige, Jesper Dalgren, Emelie Hedlund Nilson, Albin Nilsson, Daniela Backlund, Josef Persson

Adjungerade:

Niclas Bellmyr

### *§1 Mötets öppnande*

Ordförande Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

### *§2 Formalia*

#### a Val av mötesordförande

Harald Börestam valdes till mötesordförande.

#### b Val av mötessekreterare

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

#### c Val av justerare

Daniela Backlund valdes till mötesjusterare.

#### d Adjungeringar

att adjungera in Niclas Bellmyr med närvarande- yttrande och förslagsrätt, dock ej rösträtt.

#### e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

#### f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

#### g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

#### h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.  
Styrelsen beslutade



att lägga protokollet för 2014-03-31 till handlingarna.



## §3 Föregående vecka

### a Ordförande

Inget att rapportera.

### b Vice ordförande

Emelie har varit på ett lunchmöte med en fokusgrupp som ska granska kårens mål och visioner, deltagit på minimässan, rapporterat på KF samt vårstädat expen.

### c Arbetsmarknadskontakt

Ej närvarande

### d Medlemskontakt

Daniela har deltagit på minimässan, vårstädat expen och skickat ut medlemsmejl. Dessutom så har hon haft ett möte med repet och bunkern om St Rabrustber. Hon har fått en offert från centrumrestaurangen för Nolle-P samt varit på ett utvecklingssamtal med Emelie.

### e PR-info

Melinda har vårstädat expen, varit på utvecklingssamtal med Emelie samt sålt märken på hyllan.

### f Kassör

Joel har betalat räkningar, sålt märken på hyllan och varit på utvecklingssamtal med Emelie.

### g UBS

Inget att rapportera

### h Vice UBS

Albin har skrivit en Kurswiki-rapport som ska skickas till UO, jobbat med studentärenden samt gjort ett utkast till en enkät till programrådsrepresentanterna. Dessutom har han vårstädat expen.

### i Sekreterare

Josef har skrivit protokoll, vårstädat expen samt deltagit på minimässan och märkförsäljningen på hyllan.

### j Studentskyddsombud

Axel har deltagit i minimässan samt vårstädat expen.



## §4 *Sittlista*

Tisdag: Stängt

Onsdag: Stängt

Torsdag: Josef

## §5 *Nolle-P*

NPG vill träffa oss för att planera inför Nolle-P på onsdag. Axel och Jesper går dit. Offerten för sektionsmiddagen har fått från Centrum. SBN måste kontaktas för att se hur mycket eventuellt spons de kommer att bidra med. Förra året så hade man spons för hela utgifterna för nolle-p.

Förutom sektionsmiddagen måste vi fixa sektiondagen och sektionkampen.

Vi bör vara mer tydliga med att det är vi, Geo-sektionen, som gör det, vilka vi är och vad vi jobbar för.

Vi bör fråga sektionsföreningar om de vill visa upp sig på Nolle-P.

Vi ska presentera oss för Phösarna och bjuda våra Phösare på tacos. Vi måste tänka igenom vad vi vill säga till våra Phösare.

Tisdag den 15 klockan 19:00 ska vi ha ett möte för att planera Nolle-P.

## §6 *Sektionsmöte*

Datum blir onsdag den 7:e maj klockan 18:30. Josef bokar lokal.

## §7 *Sektionsföreningar*

Vi kommer att ha möte med våra sektionsföreningar där vi visar upp vårt utkast till PM och diskuterar detta. Vi har möte med Brinn på tisdag, Arktis på onsdag och S.T.E.N på fredag.

## §8 *S.T.E.N.*

S.T.E.N vill ha en mejladress under Geosektionens domän. Detta bör de få eftersom det gör att samarbetet blir tydligare.

S.T.E.N vill ha eventbidraget på 500 kr för att anordna pulkaåkning med afterski.

Styrelsen beslutade

**att** bevilja ansökan.



## §9 Övriga frågor

Fotografering av styret kommer att ske tisdag pass 2 i expen.

Joel informerar att även om man inte säljer något under lunchen så ska man ändå fylla i på ingående och utgående på försäljningslistan.

De överblivna programtröjorna kommer att säljas för 400 kr styck. Se till att anteckna i försäljningslistan.

Planering av gyckel till vårmiddagen och hälsning till data kommer att ske på tisdag parallellt med fotograferingen.

## §10 Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 14 mars kl. 12.00 i Geoexpen.



## §11 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

---

Harald Börestam, mötesordförande

---

Josef Persson, mötessekreterare

---

Daniela Backlund, justerare